_________年____暑/寒假留校申请表
Application Form for Stay in the Dorm on ______ Summer/Winter Vacation

	姓名
Full Name
	

	证件号码
Certificate No.
	

	学号
Roll No.
	
	年级专业Major
	
	寝室号
Dorm  No.
	

	申请理由
Reason for application

	



	本人因以上原因申请___月___日——____月____日留校住宿。
本人承诺：
1、 严格遵守各项法律法规及校纪校规。
2、 严格遵守公寓管理规定。
3、 每日按时回寝。若因特殊原因无法按时回寝，应提前向主管教师请假。根据实时属地防控政策，离校时及时报备去向。
4、 暑假期间，做好个人防火、防盗、防诈骗及疫情防护等。
5、 不前往疫情中高风险地区。
6、若出现发热等身体异常情况，及时向主管老师和宿管报告。

[bookmark: _GoBack]During my stay in the dorm from _________ to__________, I pledge:
1. I will strictly abide by all the regulations and rules of People’s Republic of China and CDUTCM.
2. I will follow all the regulations of the dormitory.
3. I will return to the dorm everyday on time. I will ask permission from counsellor in advance if I can’t return for particular reasons. I will abide by the COVID -19 prevention and control policy and report my destination to counsellor.
counsellor.  
4. I will do self precautions, fireproof, theft-proof and fraud prevention during the summer vacation.
5. I will never go to the middle and high risk areas.
6. If any symptoms like fever, I will immediately tell the counsellor and dorm manager.

申请人签名：                                 申请日期：
Applicant signature：                           Application date：

	
国际教育学院意见：
Opinion of International Education College：

主管教师签字Counsellor :


院领导签字Head of IEC :





